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Strona internetowa DRMG

Dotyczy: robót budowlanych dla zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Sobieszewo 
Nadwiślańska – budowa przystani żeglarskiej”.

W związku z zapytaniem jakie wpłynęło w sprawie zamówienia publicznego sygn. akt 
nr 52/BZP-U.500.31/2020/MD, Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska w trybie art. 38 
Prawo zamówień publicznych przekazuje poniższe wyjaśnienia.

Pytanie nr 240:

W związku z koniecznością wyposażenia toalet w system automatycznej dezynfekcji 
prosimy o informację, czy Inwestor dopuszcza zmniejszenie ilości toalet z 6 do 3, co 
podyktowane jest potrzebą dodatkowej przestrzeni na urządzenia dezynfekujące. 
Załączony przykładowy rzut kontenera odnosi się najprawdopodobniej do rozwiązania 
standardowego, a nie automatycznego. Jeśli Inwestor nie dopuszcza takiej zamiany 
prosimy o przesłanie projektu/rozwiązania technicznego.

Odpowiedź 240:

Po weryfikacji dostępnych aktualnie produktów na rynku, prostujemy informacje 
dotyczące toalet publicznych. Prefabrykowane toalety należy wykonać jako 
półautomatyczne, wyposażone: w automatyczne światło, sensory ruchu, czujniki 
temperatury, ogrzewanie podłogowe, automatyczną wentylację powietrza, automatyczny 
odświeżacz powietrza, automatycznie bezdotykowo spłukiwaną muszlę WC, 
automatyczny moduł umywalkowy wyposażony w bezdotykowy podajnik mydła, 
podgrzewacz wody, lustro, kosz na śmieci, podajnik papieru. Toalety nie muszą posiadać 
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automatycznej dezynfekcji. Ilość toalet przy zachowaniu wskazanych gabarytów należy 
wykonać zgodnie z dokumentacją projektową. 

Pytanie nr 241:

Prosimy o przesłanie badań ferromagnetycznych.

Odpowiedź 241

Na potrzeby dokumentacji projektowej nie było wymagane wykonywanie badań 
ferromagnetycznych.

Włodzimierz Bartosiewicz

Dyrektor

Podpisano elektronicznie: 13-05-2020
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